



UNIFOR
the Union | le syndicat

CHARTER - CHARTE

Unifor, established for the purpose of organizing and representing workers in Canada, grants to:

Unifor, établi dans le but de syndiquer et représenter les travailleuses et les travailleurs au Canada, accorde à :

Jean - Stéphane Mayer

Marc Rousseau

Hugues Perreault

Raymond Thibert

Martin Mepherson

and to their successors, this Charter for the establishment and future maintenance of a Local Union at
et à ses successeurs, la présente Charte pour l'établissement, le maintien et l'administration d'une section locale à

Montréal, Québec

to be known as Local Union No. - connue sous le nom de section locale no.

6001

The conditions of this Charter are:

That this Local Union under all circumstances shall be subordinate to and comply with the requirements of the Constitution, By-Laws, and policies of Unifor, as they may from time to time be altered or amended; that this Local Union shall for all time be guided and controlled by all acts and decisions of the National Union, as they may from time to time be enacted; that this Local Union shall take advantage of any powers, privileges or rights conferred under the law as they may exist at any time, though such actions shall not prevent the National Union from recalling, amending, changing or abolishing any such powers, privileges or rights. As long as the Local Union adheres to these conditions, this Charter is to remain in full force; but with any infraction, the National Union may revoke this Charter, annulling all privileges, powers, or rights conferred under it.

The National Officers have signed as witnesses on behalf of the National Executive Board

Cette charte est soumise aux conditions suivantes:

Qu'en toutes circonstances, cette section locale adhère et se conforme aux exigences des statuts, des règlements et des politiques du syndicat national, tels qu'ils sont modifiés ou changés de temps à autre; que cette section locale soit en tout temps guidée et contrôlée par toute mesure ou décision du syndicat national tel que prescrit de temps à autre; que cette section locale tire avantage de tous les pouvoirs, privilèges ou droits qui lui sont consentis en vertu de la loi telle qu'elle existe à une période ou une autre, bien que ces actions n'interdisent en rien au syndicat national d'annuler, d'amender, de changer ou d'abolir ces pouvoirs, privilèges ou droits. Tant que la section locale adhère à ces conditions, la présente Charte demeure en vigueur. Toutefois, advenant toute infraction, le syndicat national peut retirer cette Charte, annulant tous les privilèges, les pouvoirs ou les droits qu'elle confère.

Les dirigeants nationaux ont signé comme témoins au nom du Conseil exécutif national

this/ce 1e day of /jour de septembre, 2013.

NATIONAL EXECUTIVE BOARD - CONSEIL EXÉCUTIF NATIONAL

[Signature]
Dan Cassidy
Heather Grant
Sam Hone
Brigitte Jaurion
Scott Debert

Angela Adams
Don Chiodo
[Signature]
Marie-Rose
[Signature]

Mustafa
Arak McLean
Kathleen Fortier
[Signature]
Richard

Christie Connor
[Signature]
Lane
Nancy
[Signature]

[Signature]
National Secretary / Treasurer
Le secrétaire-trésorier national

[Signature]
National President
Le président national

[Signature]
Quebec Director
Le directeur québécois

